
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets andra (2) StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Två (2) nya airfryers har införskaffats till Tolvan.

• Vårbalen börjar närma sig.

• Sektionen betalar hyran för ESS(r)s bastukvällar.

• EDJ drar in mycket pengar.
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 2
Torsdagen den 15 Februari
u.n.å. 1000100 (2024 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 10:28:31 av Supraledare Johan Höglund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Johan Höglund Supraledare tillika Ordförande
Marla Touma Halvledare tillika vice Ordförande
Daniel Hallberg Resistor tillika Sekreterare
Mikael Hammarling SNO
Filip Nordén AMSe
Alvar Winquist Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Dennis Härås Källarmästare
Felix Elfström Klubbmästare
Filip Rautiainen Fø F
Elin Björklund Revisor
Nova Höög Revisor

1.2 Försenad ankomst
Då åtta (8) av nio (9) styrelsemedlemmar sitter och väntar på att klockan
ska slå mötesstart plingar det ännu en gång till i våra telefoner,

Den kollektorn visste ej tidtabellen nog, det måste erkänt bli"
Så talte Supraledaren blott "han visste mindre än vi;
Och dessa ord de spriddes sen i Elektrien vitt och brett,
Och alla tyckte överallt, att Höglund talat rätt.
Ty visst var tanken", mente man, "hos Alvar knapp till mått;
Ett dåligt huvud hade han, men hjärtat, det var gott"

- Alvar ’Edgar Allan Poe’ Winquist
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1.3 Adjungeringar
Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1.6 Publicering på webben
Mötet godkänner publicering på sektionens hemsida med namn.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Herr Johan Höglund har gjort mycket sedan senaste StÖT, där bland fixat
så att våra fina etabliss-blå1 profilkläder har nått oss precis så här just
nu2. I ett samarbete med Herr Felix Elfström så har herr Höglund haft
kontakt, samt blivit totalt iggad, med brodyr-tanten angående kavajerna
som nu är klara och anländer i Tolvan inom kort. På pappersfronten har
det arbetats hårt, saker har skrivits över till rätt personer, godkännande
på serveringstillstånd kommer inom kort3 för borde herr Höglund och herr
Elfström. Herr Höglund har även varit på OR4 där det diskuterats en del
om alumniverksamhet, samt lite smått snack om sektionsflytten, med lite
rädsla för att det inom framtiden kommer tas upp en diskussion angående
en sektionslokalflytt. Då herr Supraledare vill förbättra vår relation och syn
på THS så har herrn bjudit in till ett Or i Tolvan, som kommer att ske i
Maj. Trots allt jobb mår herrn bra!

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Fröken Marla Touma är ej bredd på att rapportera då telefonen äter upp
hennes fokus. Fröken Touma berättar att kallelsen till Feb-SM kommit ut i
god tid och i rätt byggnader. Då vårbalen börjar närma sig så har arbetet
med vilka utomstående vi vill bjuda börjat. Kontakten mellan andra sek-
tioner har flutit på bra. Fröken Touma ska även på ett VOr5 nästa vecka.
Fröken Touma har även haft kontakt med E-post, där idén om att bygga

1Indigo blå
2Paketet öppnades 5 minuter innan mötet startade
3Hoppas vi
4Ordföranderåd
5Vice Ordföranderåd
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om hemsidan tagits upp, men inte kommit långt, om den ska dra igång är
även inte bestämt. Fröken mår bra.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Herr mig själv har sen senast publicerat mitt första protokoll i tid med väl-
digt god marginal6 till min deadline. Utöver protokollet har herr jag inte
gjort mycket styrelsearbete, men har varit både i Åre med sektionen och
långt ner i Småland7 på kick-off med styret. Tyvärr utan Herr Filip Nordén
då han ansåg att det var ett ypperligt tillfälle att införskaffa sig en hjärn-
skakning. Herr jag mår självfallet väldigt bra.

2.4 Rapport från SNO
Herr Mikael Hammarling har haft sitt första SnÖT8 för verksamhetsåret.
Där diskuterades det en del om studienämndens nomineringar till årets lä-
rare och asse som ska delas ut under Feb-SM, samt vilken färg som ESN
vill ha på sina profilkläder. Det som togs upp på mötet ska förmedlas till
lärarna under ett länkmöte på måndag. Herrn har även varit på ett Ur9 där
han fick insikt i hur studiebevakande ser ut på andra sektioner, vilket han
säger var roligt. Herrn mår även bra.

2.5 Rapport från AMSe
Herr Filip Nordén har haft det lite tufft på senaste, då herrn som sagt
införskaffat sig en hjärnskakning, vilket i efterhand inte var ett så bra beslut.
Trots detta har herrn gediget jobbat på med ARG och beslutat att sparka
alla medlemmar10 för att kunna starta om nämnden från grunden. Herrn har
även haft kontakt med FOI om spons för sektions ryggsäckar till nøllan under
mottagningen.11 Trots sin hjärnskakning mår herrn helt ok och förväntas
vara helt återställd till vår resa väst.

2.7 Rapport från Källarmästare
Herr Dennis12 Härås har jobbat på bra i Tolvan. Herrn har hållt sin första
interna fixarkväll, vilket var en stor succé. Det städats bra, kortläsaren till
FUNQ bytes ut till en fungerande variant, sångbok placerades vid sångbok-
stelefonen samt att KG röstade om frackband till Elektro. Herrn har även
varit på sitt första Lr13 där det babblades på, bland annat om att städning-
en som KTH anställer görs extremt dåligt. Sopsortering på KTH är inte

620 minuter
7Sång 19 i sångboken
8Fikat var väldigt gott - Anonym källa
9Utbildningsråd

10Hela styret jublar av glädje
11Är någon förvånad?
12Inte Denis som man kanske kan tro om man litar på föregående protokoll
13Lokalråd
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optimal, vilket de gärna gör något åt. Det snackades även lite om att det
ska skapas ett nytt upplåtelseavtal.14 Herrn ställde även kopiösa mängder
av frågor. Herrn mår bra.

2.8 Rapport från Klubbmästare
JA, KUL! brister herr Felix Elfström ut när vi kommer till punkt 2.8. Herrn
har haft mycket att stå i på senaste då det börjar vankas Vårbal. Våra
kära klubbisar har sett till att sektionen fått en STD.15 Angående vårbalen
så kommer den vara på samt att det kommer finnas

platser.16 Trots Vårbalen har det skett andra saker också. Av det
som va kvar i budgeten för inköpande av köksutrsutning är allt nu klart.
Det har köps in 2 super-mega-bauta-XXXXXXXXL airfryers till sektionen
som redan har haft en positiv påverkan på sektionen, exempelvis MedTek-
SM17. Herr Kock, mer känd som Wurrén,18 har även ansvarat för att inköpet
av diverse annan behövande köksutrustning, där bland stålbunkar. Snart
kommer PR ha teambuilding.19 Herrn meddelar att han hade inte kunnat må
bättre idag.

2.9 Rapport från Fø F
Herr Filip Rautiainen har spenderat mycket av sin vakna tid med att flörta
med andra sektioner20 angående mottagningen. Då det snart kommer att
öppnas för fadderansökan betyder det att det måste hållas i en fadderpub,
något som våra kära Fø Fpreppat väl inför.21 Herrn har även varit på flertalet
möten, mycket av det som diskuterats är dock inte för årets mottagning.
Självklart mår herrn bra.

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Klockan slår 10:48:30 och vår kära poet öppnar dörren till FUNQ, ännu
en gång sen. Trotts detta är herrn förlåten då vi blev välsignade med ett
mästerverk som enbart kan vara skrivet av högre makter. Trots sin senhet
har herr Alvar Winquist jobbat hårt med sektionens ekonomi och att se till
att det går till rätt saker. Herrn har även haft kontakt med KTH angående
exakta mängder kronor vi ska få, samt har noterat att vi får mycket pengar
av EECS för masterbevakning. Det har även kommit upp från bankens sida
att vi behöver två (2) utomstående personer som ska skriva under våra SM

14Som kanske kan påverka Tolvans öppettider enstaka dagar om året
15Save The Date
16Om man vill ha mer info får man det på www. .se
17De som va där vet, och va man inte där, tufft.
18Johan Wirén, Resistor emeritus
19Välförtjänt, från en Tolvan Stammis
20Frugan bör vara nöjd då de också blev flörtade med
21Flera teasers på socialamedier
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protokoll. Herrn mår även bra.22

3 Beslutsärenden
3.1 ESS(r) vill ha pengar för bastu

Att Styret beslutar om det är rimligt att sektionen står för hyran.
Att Om det anses vara rimligt, betala hyran och depositionen för bastuhyran.

- Johan Höglund, Supraledare

Vår fina, ny-uppstartade, bastuförening behöver tyvärr betala för bastu-
hyran.23, vilket de anser sektionen kan göra. Detta är något styret håller
med om, men tycker dock inte att sektionen ska stå för bastuns deposition.
Eftersom det är öppen anmälan till bastukvällarna står sektionen gärna för
hyran. Herr Höglund nämner även att det måste betalas hela 20 Astrid
Lindgrens24 om det sker en försenad upphämtning eller avlämning av till-
trädeskortet, samt tror inte att fröken kommer att lyckas vara i
tid angående upphämtning och avlämning för kortet varje gång.

Mötet beslutar att sektionen står för hyran, men inte depositionen.

4 Diskussionsärenden
4.1 Priolista inför vårbalen
Diskussionspunkter:

• Vilka vill vi bjuda?

• När ska vi skicka en STD?

• Hur ska inbjudningarna vara utformade?

- Marla Touma, Halvledare

Som tidigare nämnt börjar det vankas Vårbal, och vi vill ju så klart bjuda
in alla våra vänner, mer vilka är faktiskt våra kompisar? Kommunikation
med MedTek komma skall. Tyvärr får inte du som läsare inte veta detta,
beklagar sorgen.

22Hur man nu kan göra det när man varit sen på bägge StÖT vi haft är något herr
Resistor grubblar över

23Okänd sektionsmedlem tycker att THS ska stå för hyran
241000 kr
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4.2 Middagar
Diskussionspunkter:

• Vill vi fortsätta med dessa sammarbeten?

• Uppdelning av fest- och serveringsansvarig.

• Vill vi ha teman på middagar?

• En grov datumsplacering på middagarna.

- Johan Höglund, Supraledare

Då en av uppgifterna man tar på sig i rollen som styrelse innefattar re-
presentation, måste vi ju så klart representera styret på ett bra sätt. Styret
känner att det här med samarbete mellan sektioner är en bra sak, och att
hålla kontakten genom middagar mellan olika styrelser är en bra tradition
att följa.
Tyvärr kommer du som läsare inte heller få se diskussionerna här, ännu en
gång beklagar herr mig själv sorgen.25

4.3 Hemsidan
Diskussionspunkter:

• Vad har vi i styret för åsikter kring att bygga om hemsidan från grun-
den?

- Marla Touma, Halvledare

Våra kära E-post, dvs Herr Fabian Pizarro Ruiz och Herr Amjad Alak-
rami, har de senaste veckorna bråkat ganska mycket med elektrosektionens
hemsida. Tyvärr är det så att koden som bygger upp hemsidan inte är kom-
menterad alls, samt att alla ändringar de gör i koden även sker på hemsidan
direkt. Detta leder till att problem lätt kan uppstå.26 Styret känner att det
kommer vara ett väldigt stort projekt att bygga om hela hemsidan, vilket
gjordes för några enstaka år sedan. Kan det vara så E-post kan kontakta de
som gjorde om sidan förra gången för att se om det kan hjälpa med proble-
men?. Ett problem som kan uppstå ifall hemsidan görs om är att wordpress
är väldigt nybörjarvänlig, och ifall det byts till ett mer avancerat alterna-
tiv kanske vi inte har någon på sektionen som kan behandla hemsidan i
framtiden.

25Gör jag verkligen det?
26Herr Pizarro hamnade på EBBs (Electric Boy Band) goda sida när han tog bort

bokningsystemet från hemsidan
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4.4 Event flik på hemsidan
Diskussionspunkter:

• Vad har vi i styret för åsikter kring en event flik på hemsidan?

• Förbättringar?

- Marla Touma, Halvledare

Då det ofta händer saker inom sektionen hade det varit bra för våra med-
lemmar att ha ett samlat ställe för alla olika event som de kan gå på. Detta
är då ett ypperligt tillfälle att skapa en till flik på hemsidan, och där ha en
kalender med alla event. Styret anser att detta är en bra idé, då vi tidigare
snackat om att vi gillar vår hemsida och gärna ser att den används mer.27

Även om alla olika underföreningar lägger ut på sociala medier när det sker
saker, är det tyvärr så att alla sektionsmedlemmar inte har alla sociala me-
dier, så ibland kan det bli så att de missar information. Tanken är då att
denna kalendern ska kunna nås av alla. Styret kommer fram till att vi ska
kolla med E-post om saken.

4.5 Alumniverksamhet
Diskussionspunkter:

• Vad vill vi att alumniverksamheten ska uppnå?

• Hur ska alumniverksamheten fungera?

- Daniel Hallberg, Resistor

Under föregående StÖT och andra möten har vi pratat en del om alum-
niverksamhet, men under en fikastund med Herr Joakim Lilliesköld28 kom
det upp nya idéer om hur man kan sköta alumniverksamheten. Dessa idéer
berörde mer den stigande vågen av gammel-alumner som vill tillbaka till
Tolvan för att återleva studentminnen och se vad som har förändrats inom
sektionen innan de pensioneras. Herr Rautiainen har kommit fram till, via
konversationer med andra sektioner, att olika sektioner gör olika saker, det
vill säga det finns inget rätt eller fel i hur man ska behandla alumniverk-
samheten. Styret anser att vi inte vill gå med vinst på alumniverksamheten
i sig. Alumnerna kanske kan underlätta för ArG och potential att få kon-
takt med relevanta företag. Många alumner verkar vara intresserade i vad
som faktiskt händer i sektionen efter de examinerat, kanske en tidning till
alumnerna? Elproj29 har visat sig vara populärt bland alumnerna, kanske
en mini-mässa där man visar upp studenters produkter? Styret anser att vi
redan har bra alumnikontakt genom Linkedin- och Facebookgrupper, samt

27Kan även vara så att KG haft något i tankarna på denna fronten ett tag nu
28PA emeritus
29Elprojekt, en kurs
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att vår ekonomi är bra nog för att vi inte ska göra detta för pengar, men
det är värt att utforska vidare.

4.6 ARG - Alumniansvar
Diskussionspunkter:

• Fördelar och nackdelar med att ArG sköter alumniverksamheten?

• Hur kan en sådan verksamhet (inom ArG) se ut?

• När skulle ArG ta på sig en sådan uppgift? Vid nystart eller senare?

- Filip Rautiainen, Fø F

Styrelsen tror att det hade varit bra att delar av ArG, i samarbete med
styret, sköter alumnikontakten. I detta samarbetet så sköter ArG lite mer
bakgrundsjobb medans styret blir kontakten till alumnerna och ansiktet ut-
åt. Hade varit bra för ArG om kontakten med alumnerna kunde leda till
kontakt med högt uppsatta inom relevanta företag, vilket hade löst pro-
blemet att mejl hamnar i skräppost. Som tidigare nämn vill vi inte tjäna
pengar på denna verksamheten. Eftersom vi redan har bra alumnikontakt
inom vissa nämnder är det inte akut att dra igång något inom kort. Kanske
kan hjälpa ArGs rekrytering om man vet att det inte enbart är säljande man
ger sig in på. Styret anser att Herr Nordén kan kolla vidare på saken.

4.7 BIG DIPLOMATIC STYRELSE MOVE - BDSM
Diskussionspunkter:

• Ska vi meddela medias mottagningsansvariga och säga "Elektrostyret
löser"?

• Eftersläpp är kul, eller?

- Filip Rautiainen, Fø F

Herr Rautiainen har snackat med medias mottagningsansvariga och fått
reda på att de haft lite svårt på senaste tiden att få ihop personer som kan
jobba på deras eftersläpp under nøllegasquen. Då styret sagt att vi vill för-
bättra relationen mellan EECS skolorna kan det vara en idé att vi jobbar
på deras eftersläpp. Även om det låter som en bra idé nu, kommer det inte
vara det när det väl är mottagning och vi är upptagna hela tiden och måste
jobba en natt till. Styret anser att BDSM inte är något för oss, iallafall inte
utan återbetalning i någon form. Vi anser även att om vi ger dem en livlina
kommer de inte göra allt de kan för att ha andra personer som kan jobba
den kvällen.
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5 Övrigt
5.1 Övriga frågor
5.1.1 EDJ budget

EDJ har berättat att de har dragit in nästan fyra (4) ggr mer pengar!!!
än vad vi budgeterat för, och att de då gärna anpassar budgeten30 efter
det också. Styret anser att detta är fullt rimligt och att Herr Winquist ska
fortsätta diskutera med EDJ om deras ekonomi och hur vi kan hjälpa31 dem.

5.2 Beslutsuppföljninng
Super-mega-duper-elefant-XXXXXXXL airfryers finns i Tolvan, två (2) st.

5.3 Nästa StÖT
22 Februari, första året under herraväldet av Kung Fredrik X av Danmark.32

30Utgifterna
31Spons?
32u.n.å. 1000100 (2024 b.t.)
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5.4 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 13:10:46 av Supraledare Jo-
han Höglund.

Vid protokollet Justeras

Daniel Hallberg
Resistor
Elektrosektionen
THS

Johan Höglund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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